
 

Beantwoording vraag van D66 

Programma 6 Samen beleven en bewegen 

Portefeuillehouder Jaap Vlaming 

Vraag gesteld op 13-03-2020 

Antwoord op 26 mei 2020 

Gremium Raadsvraag 

Zaaknummer 2341411 

Onderwerp: inzake voorstel tarieven sport, specifiek Atletiekvereniging 

Vraag 

De raad beslist op 18 maart over het voorstel Herziening tarieven gemeentelijke sportaccommodaties. 

 

 

 

Tijdens de raadscommissie gaf wethouder Vlaming het volgende aan (n.a.v. een vraag van D66 over het tarief 

voor de Atletiekvereniging):  

 

‘… We kiezen voor algemeen tarievenbeleid, en doen zich daarin veranderingen voor, dan gaan we daarmee 

aan de slag.’ 

 

 

 

Vraag: 

 

1. Wanneer verwacht u de gesprekken met de AVT te voeren /af te ronden? 

 

2. Kunt u toezeggen dat, indien het overleg en de afspraken met de AVT (zie bijgevoegde brieven), 

aanleiding geven voor aanpassing van het tarief, u dat aan ons voorlegt? 

 

 

 

Een antwoord voor of tijdens de raadsvergadering wordt op prijs gesteld. 

Antwoord 

In het advies wordt voor de buitensporttarieven voorgesteld om deze (behoudens jaarlijkse indexering) niet 

aan te passen. Dat geldt dan ook voor het tarief van de atletiekbaan dat door de atletiekvereniging betaald 

moet worden. Als de raad dit advies overneemt, is er op dit moment geen aanleiding om in gesprek te gaan 

over het tarief.  

 

Wat volgt is het advies over de renovatie van de atletiekbaan. Dat advies wordt te zijner tijd aan u 

voorgelegd.     

 


